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Districte de Ciutat Vella 

ACTA 

ALBERT SANCHO  Conseller de govern Districte de Ciutat Vella 

JORDI RABASSA  Conseller Tècnic Dte. Ciutat Vella 

MARC RODES    Conseller del grup municipal PDCat 

ELISABETH JIMENEZ  Consellera del grup municipal PP 

M JOSEP LOPEZ  Consellera ERC 

JULIA BAREA   Consellera CS 

MARIONA BUXADÉ         Tècnica de la DSPT  

TERESA CAJA   Associació de veïns i comerciants Avinyó centre 

CESAR POZO     Associació comerciants Magdalenes 

CARME CASTELLS  Associació Amics plaça St. Just 

XAVIER MASSIP                   Associació amics i comerciants de la Rambla 

PAU BOSCH                 Veí 

CALIXTO SOBRADO  Veí 

ANNA M MASSO   Veïna 

 

Participants que excusen la seva assistència  

Nom i cognoms Entitat 
MERCÈ PÈREZ                       Biblioteca Andreu Nin 

PATRICIA RADOVIC  Associació Amics i Comerciants plaça Reial 

ISABEL RODRIGUEZ            Barna-Centre 

MIQUEL CARNER  Barna-Centre 

HELENA BOVÉ            Centre Compartir 

 

 

Ordre dia 
1-Seguiment graella Compromisos  

2-Preparació contingut consell de barri Gòtic del 22 març 2018. 

3.-Altres 

 

Comissió de Seguiment del Consell de Barri del Gòtic 
 

 

Data: 31 gener  2018 Hora: 19h 
 Lloc: Sala Conferències (CC Pati Llimona)  

Participants  

Nom i cognoms Entitat 
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Material entregat:  Graella seguiment compromisos  Consell de barri  

 

 

 

Temes tractats 
 
0. Acta comissió seguiment 5.09.2017. Es va enviar amb la convocatòria. Xavier Massip 

ha enviat correccions en referència a errors del nom de l’associació. 

 

1.-Repàs Graella compromisos. 

Les peticions son de consells de barri anteriors , el seguiment es va actualitzant a 

mesura que hi ha modificacions.  Alguns compromisos tenen relació i han anat sortint 

en diversos consells, d’altres s’han unificat en una mateixa casella. 

Les modificacions estan impreses en vermell.  No s’ha pogut fer arribar la graella per 

mail, s’enviarà als assistents una cop actualitzada amb les dades d’avui. 

 

Es comenten només uns punts, donada l’extensió de la graella. Si qualsevol membre té 

suggeriments o dubtes al respecte que ho faci arribar als consellers o tècnica de barri. 

 

� Pla de Mobilitat del Districte.2018-2023.Calendari Pla de mobilitat: 
1. Informació i diagnosi (15/07/17 – 16/10/17)  
2. Participació i recollida de propostes (17/10/17 – 24/12/17)  
3. Validació (25/12/17 – 31/01/18)  
4. Retorn inicial (01/02/18 – 28/02/18)  
5. Retorn final (després de la negociació política)  
El 18 /12/2017 es va fer una sessió de debat.  Es vol portar la proposta al proper 

Consell de Barri. 

Cesar Pozo: Alerta si es té contemplat amb el canvi de direccions de carrers del Gòtic 

Nord per on circularan els serveis de neteja i recollida escombraries.  

 

� Serveis higiènics públics.  S’està estudiant proposta de posar cabina 
autorentable a Duc de Medinaceli i a Av. Catedral.  
Teresa Caja: son més partidaris de convertir baixos amb aquesta finalitat. Les 

cabines son poc higièniques.  

Pau Bosch: Caldria que l’urinari públic de Pitarra fos amb un horari nocturn més 

ampli. Assegura que per les nits no està obert. 

Resposta: es comprovarà l’horari i es valorarà ampliació. Mentre no es puguin 

iniciar els projectes de baixos per a urinaris cal una mesura que redueixi les 

miccions al carrer.  
� Procés participatiu reordenació  Rambla. Adjudicació concurs per 

elaborar el projecte de la Rambla. Adjudicat a Km0. Fases: Informació ( 

27/11/2017-09/1/2018). Diagnosi (gener-març 2018).Propostes (març -maig 

2018). Us de plataforma decidim.barcelona 
Elisabet Jiménez : demana pressupost del projecte de la rambla. 
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Resposta: Només està concretat el pressupost del procés participatiu. Aquest es 

públic donat que es va licitar. 
� Estudi impacte de soroll al Districte. El juny 2017 finalitzà l’estudi de 

l’impacte de soroll.  Consultar  http://ajuntament.barcelona.cat/premsa/wp-

content/uploads/2017/06/dss_10.pdf.    

El mapa de soroll l’està fent Ecologia Urbana, i es presentarà febrer-març 2018.     

ttp://w20.bcn.cat/WebMapaAcustic/mapa_soroll.aspx 

� Grup Impulsor Pla de Barris.  S’han fet dues reunions del grup 
impulsor que fan el seguiment de les accions compreses dins del pla de barris. 

La darrera el 23/01/2018. 
� Pla d’usos. El pla d’usos s’ha aprovat inicialment. S’ha tancat el període 

d’al•legacions, i ara mateix s’estan revisant totes per fer incorporacions i/o 

modificacions,  i s’està negociant amb els partits polítics. Es voldria portar a 

aprovació en el plenari de febrer, però dependrà de la negociació. 
� Feminitzar nomeclator via laietana i adjacents. S’està treballant en 

un projecte d’anàlisi del nomenclàtor en el que s’hi incorporarà l’anàlisi de 

gènere, però no el tindrem abans de l’estiu. 
� Reduir soroll nocturn servei neteja.  S’està estudiant altres zones del 

Districte per reproduir la intervenció que es va fer a Escudillers ( zona Comtal i 

voltants) 
Pau Bosch: Excés de neteja amb rec en els carrers que no toca el sol ( ex. c/ 

Nou Zurbano. 

Cesar Pozo: Pregunta per les zones amb pipi can, es van demanar i no estan 

projectades. 

Teresa Caja: Demana poder tenir les ampolles pels orins de gossos. Li consta 

que en altres Districtes hi ha. 

Resposta: es comentarà amb el servei de neteja el tema del rec. En quant a les 

zones de Pipi can hi ha una nova normativa que fa referència a usos compartits 

i no fer espais exclusius. Es pot informar al Consell de barri. Es mirarà el tema 

de les campanyes  d’orins dels gossos.  
� Presentació informe del Pla d'inspecció del Districte el 2018. el 

2017 s'han dut a terme la primera i segona fase Rambles i entorn palau güell. 

Es presenten dades durant el  2018. 

Xavier Massip: les inspeccions han de ser continues doncs sinó continua la 

mateixa tendència infractora. 

� Fer sessions informatives als casals de gent gran per informar-los dels drets 

dels llogaters. Durant el 2018 se’n faran al casal i també xerrades conjuntes 

amb entitats. 

            Altres:  Captadors de Cannabiques. Es demana major incidència policial amb 

aquest tema.   

            Resposta:  Aquest temes es tracte en les Taules de prevenció i Seguretat.                     

S’explica el procediment que es segueix per a tancar una canabica en el cas que no 

tingui llicencia. Al Districte hi ha 30 locals amb llicencia i 14 sense, que hagin 
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identificat.   En quan als captadors, normalment no porten substàncies a sobre, es fa 

difícil poder-los detenir. 

Calixto sobrado pregunta per les canabiques amb llicència que estan prop d’un centre 

educatiu. Es veu que la normativa exposa que no poden estar prop d’un centre 

educatiu públic, i sovint hi son  prop de centres concertats.  

Expliquen que presumptament la canabica clausurada del carrer còdols s’ha traslladat 

al carrer Lleona. 

Es convida a les persones que estiguin interessades a venir a la Taula de Prevenció i 

Seguretat. Comentar-ho a la tècnica de barri.  

 

2.-PREPARACIÓ CONTINGUT CONSELL DE BARRI GOTIC DEL 22 DE 
MARÇ  al Pati Llimona 

 
Com a temes informatius la Regidora Gal.la Pin proposa : 

-L’estat de les obres i intervencions en la via pública projectades. 

-Pla de Mobilitat de Ciutat Vella. Accions i línies estratègiques al Gòtic. 

-Retorn de temes debatuts en altres Consells de barri:  Els espais verds i de joc al 

Gòtic.  Plaça Sant Miquel .  Pla d’usos.  

 

Es proposa no fer debat de més temes, sinó que fer un retorn del que ja s’ha treballat. 

 

Xavier Massip:  Proposa que un punt informatiu sigui explicar que s’ha parlat a la Taula 

de Prevenció i  Seguretat. Les propostes i accions que es duran a terme, donat que la 

convocatòria no es oberta. A part considera que no s’ha de perdre la dinàmica 

participativa i proposa que es pugui debatre un tema, més enllà de que es vagi 

informant de l’evolució de les propostes. 

Teresa Caja:  Creu important que les persones vegin resultats de la seva participació 

com element motivador real per a venir al consell de barri.  

 

Proposen com a tema de debat el sistema de recollida al Gòtic, en especial es vol 

proposar la recollida neumàtica. 

 

S’acorda a part dels punts informatius debatre el sistema de recollida i neteja, partint 

del que ja es va treballar en les sessions d’informació.  

 

  

 

 

 
 Es tanca la sessió a les 20:45h. 

 

 

 


